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Rada Miejska w Prudniku 
Radni - Sesja 

Protokół nr XV 

XV Sesja w dniu 30 września 2019 r. 

Obrady rozpoczęto 30 września 2019 r. o godz. 13:00, a zakończono o godz. 16:20 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

Przewodnicząca Rady uczciła minutą ciszy śmierć polityka Kornela Morawieckiego. 
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2) Przyjęcie protokołu z XIV sesji. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XIV/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku  

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIV sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 29 sierpnia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z XIV sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

3) Zmiany w porządku obrad 

Burmistrz wniósł o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegające na wprowadzeniu do 

porządku obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy,  

a powstają odpady komunalne (druk nr 261).  

Głosowano w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne (druk nr 261).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Krasoń 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 29 sierpnia 2019 r. do 30 września 2019 r.o następującej treści: 
1. 10 września w Gliwicach spotkałem się z Jackiem Bialikem wiceprezesem Katowickiej 

Specjalnej Strefy Ekonomicznej. W trakcie rozmowy poruszone zostały kwestie związane       

z inwestycjami w prudnickiej strefie ekonomicznej. 13 września przy okazji wizyty  

w Prudniku Jacka Bialika oraz Wiceministra Przedsiębiorczości i Technologii Marcina 

Ociepy, Katowicka Specjalna Strefa Ekonomiczna ogłosiła, że  zamierza przystąpić do 

budowy kolejnego odcinka drogi wokół terenów strefowych, która łączyłaby ulicę 
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Przemysłową z ulicą Meblarską. Koszt inwestycji wyniesie ok. 6 mln złotych. W przyszłym 

roku planowane jest wykonanie dokumentacji technicznej. 

2. 20 września gościliśmy w Prudniku wicepremiera RP Jarosława Gowina, z którym miałem 

okazję porozmawiać na temat prudnickiej strefy ekonomicznej, wsparcia Prudnika  

w pozyskiwaniu inwestorów oraz planach otwarcia w naszej gminie filii uczelni wyższej. 

3. Z zaplanowanych do budowy na 2019 rok sześciu dróg gminnych dwie, w tym ulica 

Przemysłowa i Kalinowa zostały zakończone. Trzy kolejne drogi Azaliowa, Jaśminowa  

i droga od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich są w końcowej fazie realizacji. 

Ulica Dębowa posiada najmniejszy zakres zaawansowania wynoszący na tą chwilę około 

50%. Przypomnę, że w ramach realizacji 6 nowych dróg gminnych powstaną jezdnie  

o łącznej długości blisko 2,5 km i chodniki o tej samej długości. 

Dzisiaj możemy już powiedzieć, że wszystkie z realizowanych przez Gminę Prudnik dróg 

otrzymały dofinansowanie. 

W dniu 26 września w siedzibie naszego Urzędu Wicewojewoda Opolski Pani Wioletta 

Porowska przekazała Gminie Prudnik umowy o dofinansowanie czterech dróg tj. wszystkich 

o których dofinansowanie wnioskowała Gmina Prudnik w ramach rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych i są to następujące ulice: Azaliowa wraz z częścią ulicy Akacjowej, Dębowa, 

Kalinowa oraz Jaśminowa. 

Zadania  uzyskały następujące dofinansowanie : 

- ulica Azaliowa wraz z częścią ulicy Akacjowej: 1 055 578,85 zł, 

- ulica Dębowa: 832 377,78 zł, 

- ulica Jaśminowa: 251 119,49 zł, 

- ulica Kalinowa: 108 000,00 zł, 

- ulica od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich 2 348 070 zł. 

Całkowita wartość uzyskanego przez Gminę Prudnik dofinansowania wynosi 4 595 146,12 

zł.  i stanowi  60%  wartości planowanych nakładów. 

Realizowana w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego ulica Przemysłowa uzyskała 

dofinansowanie w kwocie 877 424,81 zł co stanowi około 60 % jej wartości. Łącznie na 

zaplanowane na realizację zadań drogowych, Gmina Prudnik uzyskała dofinansowanie  

w wysokości 5 472 570,93 zł. 

4. Z dniem 31 grudnia kończą się umowy na świadczenie usług związanych z transportem  

i zagospodarowaniem odpadów komunalnych z zabudowy mieszkaniowej oraz na transport                        

i zagospodarowanie odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych, czyli od firm 

z terenu Gminy Prudnik. W związku z tym zgodnie z ustawą prawo zamówień publicznych  

w najbliższych dniach winny być ogłoszone nowe procedury przetargowe. Nie są to pierwsze 

przetargi na tą usługę, ale niekorzystny splot zdarzeń spowodował, że sytuacja ta będzie 

wymagała od nas bardzo wytężonej pracy według bardzo precyzyjnego harmonogramu.  

W miejscu tym muszę dodać, że 19 lipca zmieniona została ustawa o utrzymaniu czystości  

i porządku w gminach, która weszła w życie z dniem 6 września br. Te daty determinują 

nasze działania na najbliższy kwartał, w trakcie którego musimy dostosować przepisy gminne 

do zmienionej ustawy. Tych zmian jest dużo, a co ważniejsze radykalnie zmieniają system 

gospodarowania odpadami komunalnymi. I tak między innymi według nowych przepisów 

gospodarowanie odpadami komunalnymi odbywać będzie się tylko i wyłącznie w sposób 

selektywny, a więc Ci którzy w dniu dzisiejszym złożyli deklaracje, że nie będą segregować 

odpadów (a takich osób jest niemało) od 1 stycznia będą musieli przystąpić do segregacji.  

Przyjęte zmiany do ustawy z jednej strony bardzo racjonalne,  a w niektórych wprowadzające 

chaos, dotyczą między innymi: 

1) wzmocnienie kontroli gmin nad systemem gospodarowania odpadami komunalnymi,  

w tym nadzór nad firmami odbierającymi odpady komunalne, przez uniemożliwienie 

ryczałtowego rozliczania się pomiędzy gminą a podmiotem odbierającym odpady komunalne 
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np. przez określenie płatności przez gminy za odbiór odpadów wyłącznie w odniesieniu do 

masy odpadów przekazanych do przetwarzania; 

2) zwiększenie zachęty do selektywnego zbierania odpadów komunalnych w szczególności 

przez urealnienie różnicy między stawką opłaty za odbieranie odpadów zebranych 

selektywnie i stawką opłaty w przypadku kiedy obowiązek selektywnego zbierania odpadów 

nie jest realizowany. ( od 2 do 4 razy) 

3) zmiany w zakresie zasad ustalania stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi za rok od domku letniskowego lub od innej nieruchomości wykorzystywanej na 

cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

4) wprowadzenie maksymalnej stawki za odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości 

niezamieszkałych, na których powstają te odpady – 3,2% przeciętnego miesięcznego dochodu 

rozporządzalnego ogółem na 1 osobę ogółem (za pojemnik 1100 l – 54,18 zł); 

5) wprowadzenie mechanizmów mających na celu ograniczenie wzrostu cen za 

gospodarowanie odpadami poprzez  zniesienie obowiązku regionalizacji w zakresie 

zagospodarowywania bioodpadów, niesegregowanych (zmieszanych) odpadów oraz 

pozostałości z sortowania i z procesów mechaniczno-biologicznego przetwarzania odpadów 

komunalnych, przeznaczonych do składowania. 

6) umożliwienie stosowania przez gminy łącznie różnych kryteriów różnicujących stawki 

opłat, 

7) doprecyzowanie przepisu, że gmina może objąć systemem odbierania odpadów 

komunalnych nieruchomości niezamieszkałe po uzyskaniu zgody właściciela nieruchomości; 

8) wprowadzenie obowiązku weryfikacji przez gminy umów podmiotów nieobjętych 

systemem z odbierającym odpady; 

9) wprowadzenie możliwości zwolnienia w części z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości posiadających kompostownik przydomowy  

i kompostujących w nim odpady oraz określenie konsekwencji podania nieprawdziwych 

informacji w tym zakresie; 

10) wprowadzenie przepisów umożliwiających niezwłoczne usunięcie przez właściwy organ 

odpadów, w przypadku gdy mogą one spowodować zagrożenie dla życia lub zdrowia ludzi. 

Ustawodawca wyrokiem Trybunału Konstytucyjnego zobowiązany został do ustalenia 

maksymalnej stawki za odbiór odpadów komunalnych z nieruchomości niezamieszkałych. Ta 

stawka ustalona dla nieruchomości niezamieszkałych  na których powstają odpady komunalne 

została ustalona w wysokości – 3,2% przeciętnego miesięcznego dochodu rozporządzalnego 

na 1 osobę ogółem za pojemnik o pojemności 1100 litrów lub 1% przeciętnego miesięcznego 

dochodu rozporządzalnego na 1 osobę ogółem za worek o pojemności 120 litrów, 

przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych na terenie nieruchomości; za pojemniki lub 

worki o mniejszej lub większej pojemności stawki opłat ustala się w wysokości 

proporcjonalnej do ich pojemności.  

I tak miesięczna opłata za pojemnik 1100 litrów według zasad określonych w ustawie może 

wynieść na dzień dzisiejszy maksymalnie 54,18 zł, a za pojemnik o pojemności 120 litrów 

proporcjonalnie 5,91 zł. Z obowiązującego art. 6c ust. 2 ustawy z dnia 13 września 1996 r.  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach wynika, że objęcie systemem odbioru odpadów 

komunalnych właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne, jest dla Gminy uprawnieniem a nie obowiązkiem. W sytuacji 

wprowadzenia w artykule 2 c ustawy uprawnienia dla właścicieli nieruchomości 

niezamieszkałych zapisu mówiącego, że przystąpienie właściciela tej nieruchomości do 

zorganizowanego przez gminę systemu gospodarowania odpadami komunalnymi jest 

dobrowolne i następuje na podstawie zgody właściciela wyrażonej w formie pisemnej – 

powoduje niemożność dokładnego określenia przez Gminę na etapie opracowywania 

dokumentacji przetargowej, jak również w trakcie obowiązywania umowy liczby podmiotów 
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uczestniczących w systemie, jak  również masy ilości odpadów przez te podmioty 

wytwarzanych.  

Uważam, że w związku ze zmianą przepisów ustawy zmianie musi ulec podejście do 

segregacji odpadów komunalnych, zwiększeniu musi ulec świadomość właścicieli 

nieruchomości o odpowiedzialności za gospodarowanie nimi, a przede wszystkim uszczelnić 

należy system i doprowadzić do sytuacji, w której wszyscy jego uczestnicy będą płacić opłatę 

za gospodarowanie odpadami. Spełnienie tych elementów być może  pozwoli na utrzymanie 

opłaty na dotychczasowym poziomie.  

5. W ramach budżetu Gminy Prudnik na 2019 rok przeprowadzono następujące procedury 

przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na roboty budowlane w budynku Publicznego Przedszkola nr 1  

w Prudniku. Umowę podpisano z Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka 

Gminy z o.o. z Prudnika. Kwota umowy - 1 130 000,00 zł 

2) ogłoszono i rozstrzygnięto przetarg na przebudowę oświetlenia ulic na terenie byłych 

koszar. Umowa będzie podpisana 1 października 2019 r. z Mieczysławem Kokurowskim  

z Nysy, prowadzącym działalność pod nazwą Przedsiębiorstwo Usługowo-Handlowe 

AMIKAR. Kwota umowy - 239 850,00 zł. 

3) ogłoszono przetarg na budowę parkingu z punktem czerpalnym przy Cmentarzu 

Komunalnym (od ul. Dąbrowskiego). Otwarcie ofert odbyło się 23.09.2019 r. Trwa procedura 

sprawdzania ofert. 

4) ogłoszono przetarg na remont schodów przy ul. Chrobrego w Prudniku. W przetargu nie 

złożono żadnej oferty.  

5) ogłoszono przetarg na dostawę samochodu ratowniczo-gaśniczego dla Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Moszczance. Otwarcie ofert odbyło się 10.09.2019 r. Wpłynęła 1 oferta od 

Autobagi Polska Sp. z o.o. z Góry Libertowskiej. Cena –762 000,00 zł. Przetarg zostanie 

rozstrzygnięty po uzyskaniu potwierdzenia zabezpieczenia finansowego. 

6. Na sierpniowej sesji informowałem Państwa o przygotowaniach do organizacji publicznego 

transportu zbiorowego od dnia 2 września, czyli od rozpoczęcia roku szkolnego. Oczywiście 

nie obyło się bez problemów, które rozwiązywaliśmy i nadal rozwiązujemy z operatorem – 

PKS Głubczyce. Po pierwsze pojawiła się większa liczba przewozów niż w okresie lipiec – 

sierpień. Na trasy wyruszyły również przewozy szkolne, które w początkowej fazie kursowały 

na zasadzie pętli co nie do końca miało sens, gdyż dzieci zamiast najkrótszą drogą dojechać 

do szkoły i z powrotem musiały pokonywać dodatkowe trasy w ramach ustalonych pętli. 

Również na początku autobusy nie dojeżdżały do wszystkich przystanków , np.  

w Szybowicach ze względu na to, że autobus musiałby zboczyć z trasy, a to opóźniało jego 

dojazd do szkoły jechał wyłącznie trasą główną. Również Dyrektorzy szkół zgłaszali, że 

autobusy po południu przyjeżdżały zbyt wcześnie po dzieci co wymuszało skrócenie przerw 

śródlekcyjnych. Przypomnę również że byliśmy zmuszeni zmienić godziny rozpoczęcia nauki 

w niektórych szkołach np. w Szybowicach od godziny 7:30. 

Do tego rodzice zgłaszali nam, że autobusy Operatora przewożące dzieci do szkół były 

przepełnione. Te wszystkie zauważone i przekazane uwagi zgłaszane były do PKS Głubczyce 

i w większości przypadków udało się opanować sytuację. Są jeszcze drobne niedociągnięcia, 

jednak zdajemy sobie sprawę, że operator też potrzebuje czasu na dostosowanie się do 

nowych realiów, choćby dla przykładu w zakresie stanu posiadania taboru autobusów. 

Jak wspominałem we wcześniejszych informacjach kursy komercyjne na trasie Opole Prudnik 

i Prudnik Opole świadczy PKS Opole ich częstotliwość jest stale monitorowana  

i dostosowywana do potrzeb pasażerów.   

7. Informuję Państwa, że zakończona została realizacja procedury związanej z  

w konsultacjami społecznymi na temat budżetu Gminy Prudnik na 2020 rok. 
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Do dnia 23 sierpnia zgłoszonych zostało 13 zadań w tym 12 projektów inwestycyjnych  

i 1 nieinwestycyjny. 

Zgodnie z uchwałą Nr XI/187/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019 r.  

w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu 

gminy Prudnik na 2020 rok, w pierwszy etapie wnioski złożone przez mieszkańców zostały 

poddane weryfikacji formalno-prawnej tj. w zakresie zgodności projektu z listami poparcia,  

ustalonym formularzem, kosztorysem zadania nieprzekraczającym kwot określonych  

w uchwale, sytuacją prawną nieruchomości, której dotyczy zadanie, w tym czy nieruchomość 

stanowi własność gminy Prudnik oraz czy wnioskowane zadanie jest zgodne  

z obowiązującym planem przestrzennego zagospodarowania. 

Zweryfikowane projekty zostały przeanalizowane przez Komisję Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej, która stwierdziła zgodność złożonych projektów  

z dokumentami strategicznymi i perspektywicznymi planami inwestycyjnymi gminy na 

danym terenie, założonym harmonogramem, tj. możliwością realizacji projektu przy 

uwzględnieniu jego uwarunkowań, zasadą gospodarności, tj. wysokości kosztów rocznego 

utrzymania projektu po jego zrealizowaniu w stosunku do jego wartości (nie więcej niż 20%), 

zasadą bezpieczeństwa planowanego do realizacji projektu dla jego użytkowników i innych 

osób oraz odpowiedzialności gminy z tego tytułu.  

Głosowanie w konsultacjach społecznych na temat budżetu gminy Prudnik na 2020 rok 

odbyło się w terminie od 11 – 16 września 2019 roku. Głosowanie odbyło się w sposób 

tradycyjny i za pomocą aplikacji internetowej. Głosowanie tradycyjne przeprowadzono  

w 9 punktach wyborczych na terenie Gminy Prudnik. W głosowaniu udział wzięło 868 osoby, 

które oddały 866 głosów ważnych. 

W głosowaniu internetowym udział wzięło – 1154 osób, które oddały 1101 głosów ważnych. 

Sześć kolejnych projektów ze względu na ilość oddanych na nie głosów oraz ich wartość 

poddanych zostało analizie. I tak:  

1). projekt Nr 4 pn. Wybrukowanie terenu przyległego do Kościoła Parafii Miłosierdzia 

Bożego w Prudniku uzyskał największą ilość głosów (682) i zakwalifikował się do uzyskania 

dofinansowania we wnioskowanej kwocie tj. 150 000 zł. 

2) projekt Nr 1 pn. „Budowa tężni solankowej w Parku Miejskim w Prudniku” – uzyskał 

kolejną co do wielkości liczbę głosów (360) i nie zakwalifikował się do uzyskania 

dofinansowania we wnioskowanej kwocie tj. 300 000 zł (lub 250 000 według projektu 

tożsamego) ponieważ pozostała na realizację projektu kwota wynosi 150 000 zł. i nie spełnia 

wymogów określonych w § 10 ust 3 uchwały. 

3) projekt Nr 7 pn. „Renowacja i wyposażenie harcówki”; uzyskał kolejną co do wielkości 

liczbę głosów (264) i zakwalifikował się do uzyskania dofinansowania we wnioskowanej 

kwocie tj. 40 000 zł. 

4) projekt Nr 2 pn „PUMPTRACK – rowerowy plac zabaw” – uzyskał kolejną co do 

wielkości liczbę głosów (99) i nie zakwalifikował się do uzyskania dofinansowania we 

wnioskowanej kwocie tj. 300 000 zł ponieważ pozostała na realizację projektu kwota wynosi 

110 000 zł. i nie spełnia wymogów określonych w § 10 ust 3 uchwały. 

5) projekt Nr 5 pn. „Biblioteka dziecięcych marzeń” – uzyskał kolejną co do wielkości  liczbę 

głosów (55) i zakwalifikował się  do uzyskania dofinansowania we wnioskowanej kwocie tj. 

60 000 zł. 

6) projekt Nr 6 pn.„SMART ŁAWKI”” – uzyskał kolejną co do wielkości liczbę głosów (33) 

i zakwalifikował się do uzyskania dofinansowania we wnioskowanej kwocie tj. 40 000 zł. 

7) projekt pn. Rozwój działalności kulturalno-sportowej w sołectwach Łąka Prudnicka, 

Moszczanka, Niemysłowice, Rudziczka, Szybowice uzyskał w swojej kategorii największą 

ilość głosów (394) i zakwalifikował się do uzyskania dofinansowania we wnioskowanej 

kwocie. 



7 

 

Zgodnie z §10 ust.2 Uchwały Rady Miejskiej nr XI/187/2019 z dnia 29 czerwca 2019 do 

realizacji w ramach budżetu obywatelskiego kwalifikują się zadania: 

1) Wybrukowanie terenu przyległego do Kościoła Parafii Miłosierdzia Bożego w Prudniku,  

2) Renowacja i wyposażenie harcówki 

3) Biblioteka dziecięcych marzeń 

4) Smart ławki  

5) Rozwój działalności kulturalno-sportowej w sołectwach Łąka Prudnicka, Moszczanka, 

Niemysłowice, Rudziczka, Szybowice 

W związku z tym, że projekty pn. „Młody Inżynier – warsztaty dla dzieci i nastolatków”  

i projekt pn. ”Oświetlona altana w Piorunkowicach” są jedynymi projektami w kategorii 

określonej w §3 ust. 2 pkt 3 i 4 Uchwały Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019 

r. w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat 

budżetu Gminy Prudnik na 2020 rok, projekty zostały przekazane  do realizacji w roku 2020 – 

bez głosowania w ramach konsultacji. 

Z rozdysponowanej kwoty 300 000 zł Budżetu Obywatelskiego na 2020 rok, wykorzystana  

została kwota 290 000 zł,. a pozostała kwota 10 000 zł, nie zabezpiecza realizacji kolejnych 

projektów. Pozostałe kwoty w ustalonych kategoriach zostały wykorzystane w 100%. 

8. 29 sierpnia nastąpiło oficjalne otwarcie podświetlanej ścieżki rowerowej na ulicy 

Poniatowskiego. Próbne 120 metrów wykonała polska firma Gryf. Rozwiązane 

zaproponowane przez producenta jest na tyle skuteczne, że podjęliśmy decyzję o dokończeniu 

ścieżki, a tam gdzie nie ma oświetlenia o oznaczaniu w taki sposób ścieżek rowerowych czy 

pieszo-rowerowych na terenie gminy. 

9. września już kolejny rok z kolei Straż Miejska rozpoczęła zabezpieczanie przejść i rejonów 

szkół oraz przedszkoli na terenie Prudnika. Strażnicy zadanie z zakresu dbania  

o bezpieczeństwo uczniów wykonują przez cały rok szkolny. 

10. W dniu 8 września 2019r. w Prudniku odbył się VI Memoriał im. Stanisława Szozdy  - 

Kolarskie Kryterium Uliczne.  

W zawodach wzięło udział łącznie 367 zawodników z Polski, Czech, Litwy i Łotwy, w tym 

219 zawodników w kategoriach od młodzika po elitę, 73 osoby w kategorii szkółek 

kolarskich oraz 75 dzieci szkolnych z klas I – VIII. Pętla o długości 1600 metrów prowadziła 

ulicami centrum Prudnika. Na starcie pojawiły się znane marki w środowisku kolarskim takie 

jak: CCC Development Team, Wibatech Merx Wrocław, TC Chrobry Scott Głogów. 

Po ostatnim starcie odbyła się runda honorowa dla wszystkich chętnych, w której wziął udział 

trener Stanisława Szozdy - 85-letni Franciszek Surmiński  oraz inni wybitni kolarze związani 

z Prudnikiem i Opolszczyzną. 

11. W dniach 13 – 15 września odbyły się 24. Targi Przedsiębiorczości i Rzemiosła Inter-

Region "Dom i Ogród". Podczas uroczystego otwarcia targów nie zabrakło przedstawicieli 

lokalnych władz oraz polityków Ziemi Prudnickiej w tym Katarzyny Czochary Poseł na Sejm 

RP. Po raz pierwszy z wizytą do Prudnika przyjechał Simmon Hartmann Burmistrz Northeim 

oraz Taras Pekarski  reprezentujący miasto Nadwórna. Prudnik tego dnia odwiedził również 

Marcin Ociepa Wiceminister Przedsiębiorczości i Technologii oraz Jacek Bialik Wiceprezes 

Katowickiej Specjalnej Strefy Ekonomicznej. Obaj chwalili imprezę za rozmach i ilość 

wystawców. 

Pomimo iż uroczystości związane z trzydziestoleciem partnerstwa Prudnika i Northeim, 

zaplanowano na przyszły rok, już podczas otwarcia targów władze Gminy Prudnik 

zdecydowały się wręczyć wyróżnienie „Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik” Maciejowi 

Dahms za wkład w rozpoczęcie i kontynuację wieloletniej współpracy obu miast. Targi 

Przedsiębiorczości i Rzemiosła Inter Region „Dom i Ogród” są jednym z największych 

wydarzeń wystawienniczych w woj. opolskim, W sobotę odbyły się dwie prelekcje. Pierwsza 

pn.„10 wyzwań dzisiejszej sprzedaży”, druga pn. „ Pokolenie X,Y,Z w pracy – czy dobra 
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współpraca jest możliwa”. Obie prelekcje prowadzone były przez Grzegorza Rippla. 

Wystawcy, jak co roku, brali udział w konkursie na „Mistera Targów” oraz „Najlepszy 

Produkt Targów”. Tegorocznymi laureatami zostali: Pierwsze miejsce w konkursie na 

najlepszy produkt targów:  

- PPHU Merkury za Weber Dry Pur System. 

Wyróżnienie:  

- Dach Stal za Centro – blachodachówka hybrydowa  

- Internet Serwis Wojciech Bandurowski za kamerę antysmogową  

Pierwsze miejsce w konkursie o tytuł mistera targów:  

- Mak – Plast Krzysztof Piekarczyk.  

Wyróżnienie:   

- Proton odnawialne źródła energii - ANC – AD Elektrotechnik  

Patronat  medialny nad targami  sprawowali: 

NTO, Radio Opole, TVP  Opole, Tygodnik Prudnicki, Prudnicki Telewizyjny Kurier 

Informacyjny, Gazeta Prudnik 24, Tygodnik Krapkowicki, Tygodnik Ziemi Opolskiej, 

Nowiny Nyskie, Radio Doxa, Radio Park, Radio Nysa, Prudnicki Telewizyjny Kurier 

Informacyjny. 

Organizację Targów wsparli: 

Ośrodek Sportu i Rekreacji w Prudniku, Prudnicki Ośrodek Kultury, Zakład Usług 

Komunalnych w Prudniku, Straż Miejska, Komenda Powiatowa Policji, Komenda Powiatowa 

Państwowej Straży Pożarnej, Powiatowa Stacja Sanitarno – Epidemiologiczna w Prudniku 

oraz Urząd Miejski w Prudniku 

12. 14 września podczas dożynek w Łące Prudnickiej oficjalnie otwarta została Otwarta Stefa 

Aktywności, która zlokalizowana jest przy boisku sportowym. Na ten cel pozyskane zostało 

dofinansowanie z Ministerstwa Sportu i Turystyki w wysokości 25 tysięcy złotych. Tzw. 

OSA to siłownia na świeżym powietrzu oraz gry planszowe w dużym formacie. Strefa ta jest 

dostosowana do wszystkich mieszkańców. 

13. Od 13 września na ulice i chodniki Prudnika wyjechała nowa zamiatarka Citymaster 600. 

Zakupiony przez Zakład Usług Komunalnych pojazd daje możliwości wjazdu na wąskie 

uliczki i chodniki. Dodatkowym atutem są zraszacze, które zapobiegną pyleniu podczas 

zamiatania w suche dni. Koszt zakupu tego urządzenia wyniósł 250 000 zł. 

14. W dniu 21.09.2019 r. nastąpiło oficjalne otwarcie Prudnickiego Szlaku Miejskiego. 

Prudnicki Szlak Miejski Został zrealizowany ze środków  Euroregionu Pradziad w ramach 

projektu o takiej samej nazwie, na który Agencja Promocji i Rozwoju Gminy Prudnik 

pozyskała wsparcie w wysokości 29 714,59 euro ze środków EFRR, 5 243,76 euro ze 

środków Budżetu Państwa. Wkład własny Gminy Prudnik to kwota 3 495,84 Euro 

Prudnicki Szlak Miejski to licząca 4,5 km pętla, dzięki której zwiedzanie można zacząć  

w każdym punkcie trasy. Szlak pozwala zwiedzić najciekawsze miejsca i zabytki Prudnika. 

Trasę można podzielić na dwa odcinki, pierwszy pozwala poznać atrakcje w centrum miasta  

i parku miejskiego, drugi przybliża m.in. historię prudnickiego włókiennictwa. Szlak został 

oznakowany w terenie charakterystycznym kwadratem w barwach miasta. Na trasie znajdują 

się 3 tablice informacyjno - promocyjne. 

W ramach projektu zrealizowano następujące działania: 

- wyznakowano w terenie szlak  

- wykonano tablice informacyjno – promocyjne, które zainstalowane zostały w Rynku, na 

Placu Wolności oraz w Parku Miejskim 

- wydano publikacje: przewodnik po szlaku, folder dla dzieci oraz album fotograficzny 

„Prudnik nieZwykły”.  

- promocję w prasie lokalnej, województwach ościennych oraz po stronie czeskiej 
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- wykonano spot promocyjny, który emitowany był w Telewizji Polskiej w oddziałach 

regionalnych we Wrocławiu, Opolu i Katowicach. 

- przedstawiciele Agencji Promocji uczestniczyli w targach turystycznych w Katowicach oraz 

czeskiej Ostrawie 

- zorganizowano wycieczkę dla turystów z Prudniku w celu zwiedzenie miejskiej trasy 

turystycznej w Knovie oraz dla turystów z Knova na otwarcie Prudnickiego Szlaku 

Miejskiego.  

- wykonano gadżet promocyjnych 

Prudnicki Szlak Miejski jest nowym produktem turystycznym ułatwiającym zwiedzanie 

największych atrakcji miasta. Dzięki realizacji projektu Prudnik dołączył do grona 

nielicznych miejscowości w województwie opolskim, które mogą pochwalić się tego typu 

atrakcją. W przyszłym roku szlak zostanie uzupełniony aplikacją mobilną, która jeszcze 

bardziej uatrakcyjni nowy produkt turystyczny. 

15. W dniu 24 września br Gmina Prudnik w odpowiedzi na ogłoszone przez Zarząd 

Województwa Opolskiego zaproszenie do składania wniosków o przyznanie pomocy na 

operacje typu „Inwestycje w obiekty pełniące funkcje kulturalne”, w ramach działania 

„Podstawowe usługi i odnowa wsi na 

obszarach wiejskich” objętego Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 

złożyła projekt pn „Rozbudowa i przebudowa Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach”. 

Celem projektu jest poprawa warunków do rozwoju aktywności mieszkańców wsi poprzez 

rozbudowę i przebudowę Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach a jego wymiar rzeczowy 

obejmować będzie dwa zasadnicze etapy a mianowicie: 

1) rozbudowę budynku Wiejskiego Domu Kultury w Szybowicach o pomieszczenie 

gospodarcze o pow. 25m² wraz z tarasem wykonanym na jego powierzchni dachu oraz  

2) wykonanie przeszklenia elewacji tarasu od strony frontowej budynku. 

Wartość całkowita projektu wynosi 185 118,64 zł a Gmina Prudnik na jego realizację ubiega 

się o dofinansowanie w wysokości 117 790,00 zł tj w maksymalnej, dopuszczalnej 

Programem Rozwoju Obszarów Wiejskich wysokości 63,63% kosztów kwalifikowalnych. 

Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania spodziewać należy się w okresie ok. 6 

miesięcy o czym będę Państwa radnych informował.   

16. 9 września  Gmina Prudnik w odpowiedzi na ogłoszone przez Lokalną Grupę Działania 

„Płaskowyż Dobrzej Ziemi” w Kietrzu zaproszenie do składania wniosków o przyznanie 

pomocy na operacje w ramach poddziałania I.1.3 Przystosowane do prowadzenia działalności 

kulturalnej, artystycznej i integracyjnej ogólnodostępne obiekty oraz przestrzeń Lokalnej 

Strategii Rozwoju Stowarzyszenia LGD „Płaskowyż Dobrej Ziemi” objętego Programem 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014–2020 złożyła cztery projekty dotyczące 

wyposażenia Wiejskich Domów Kultury w Czyżowicach, Piorunkowicach, Wierzbcu  

i Mieszkowicach. 

W odniesieniu do poszczególnych projektów ich wartości oraz wnioskowane dofinansowanie 

przedstawia się następująco: 

1. Wiejski Dom Kultury w Czyżowicach -  całkowite koszty operacji 90 342,48 zł, koszty 

kwalifikowalne w wysokości 73 449,17 zł przy wnioskowanym (w maksymalnej 

dopuszczalnej programem wartości procentowej) w wysokości 46 735,00 zł  

2. Wiejski Dom Kultury w Piorunkowicach -  całkowite koszty operacji 77 303,68 zł, koszty 

kwalifikowalne w wysokości 62 848,52 zł przy wnioskowanym (w maksymalnej 

dopuszczalnej programem wartości procentowej) w wysokości 39 990,00 zł      

3. Wiejski Dom Kultury w Wierzbcu -  całkowite koszty operacji 79 074,77 zł, koszty 

kwalifikowalne w wysokości 64 288,43 zł przy wnioskowanym (w maksymalnej 

dopuszczalnej programem wartości procentowej) w wysokości 40 906,00 zł  



10 

 

4. Wiejski Dom Kultury w Mieszkowicach -  całkowite koszty operacji 83 848,77 zł, koszty 

kwalifikowalne w wysokości 68 169,73 zł przy wnioskowanym (w maksymalnej 

dopuszczalnej programem wartości procentowej) w wysokości 43 376,00 zł        

Pragnę przypomnieć, iż w maksymalny, dopuszczalny Programem Rozwoju Obszarów 

Wiejskich poziom dofinansowania projektu wynosi 63,63% kosztów kwalifikowalnych. 

Decyzji o wyborze projektów do dofinansowania spodziewać należy się w okresie ok. 6 

miesięcy o czym będę Państwa radnych sukcesywnie informował.   

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść 

do przestawionej informacji? 

Głos zabrał Radny Zygmunt Trojniak. Odniósł się do informacji dotyczącej zmian  

w ustawie o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. Wyraził opinie, że spowoduje ona 

radykalne zmiany jeśli chodzi o segregowanie odpadów komunalnych w gminie Prudnik. 

Stwierdził, że wyprowadzenie zabudowy niezamieszkałej i określenie górnej stawki za jaką 

odpady mogą być oddawane spowoduje zawirowanie w systemie i w ilości odpadów, które 

gmina wytwarza i wywozi. Ustawa powoduje również to, że nie ma już możliwości, aby 

pojedynczy mieszkaniec czy właściciel nie segregował śmieci. Stwierdził, że w zabudowie 

jednorodzinnej bardzo łatwo wyegzekwować ten fakt. Trudniej będzie natomiast dokonać 

tego w zabudowanie wielorodzinnej. Radny zadał pytanie dotyczące egzekwowania 

segregacji w zabudowie wielorodzinnej. Zapytał czy możliwość nakładania kar będzie 

powodować karanie osoby, która nie segreguje, czy też wszystkie osoby przypisane do 

danego gniazda? Zauważył, że zmiana ustawy wiązać się będzie ze zmianą regulaminu 

obowiązującego w gminie. Poprosił o nagłośnienie całej sprawy, aby mieszkańcy mogli 

zapoznać się z nowym systemem jaki teraz będzie obowiązywał. Wyraził obawę jako 

zarządca, że zaczną pojawiać się podrzuty zarówno w miejscach gromadzenia odpadów jak  

i w innych miejscach np. w rowach. Radny poprosił również o organizację spotkań  

i zapoznanie się z sugestiami zarówno mieszkańców jak i zarządców wspólnot, aby nowy 

regulamin był przejrzysty i sprawiedliwy dla wszystkich. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jak wiadomo ustawa narzuca pewne zmiany 

odgórnie. Wymusza stworzenie i dopracowanie takiego systemu, który będzie odpowiadał 

realiom.  Czy on będzie idealny? Na to pytanie będzie można odpowiedzieć po jakimś czasie. 

Wspólnoty musza nauczyć się odpowiedzialności za wytwarzane odpady. Burmistrz dodał, że 

jest świadomy tego, że wspólnoty mogą być problematyczne. Będzie jednak starać się 

wypracować rozwiązanie optymalne. Pracownicy będą wysyłani na szkolenia, będą 

uczestniczyli w spotkaniach z innymi włodarzami.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził opinię, że w małych wspólnotach nie będzie tak dużego 

problemu, jak w przypadku wspólnot dużych, gdzie do jednego gniazda przypisanych jest 

około 50 mieszkań. Dodał, że na komisjach padały sugestie, że śmietniki mogą być 

zamykane, jednak nie jest to rozwiązanie problemu, gdyż worki ze śmieciami będą mogły 

pojawiać się również poza kontenerami. Ponownie oznajmił, że zmiany są radykalne  

i narzucanie kar na całą wspólnotę za jednego mieszkańca będzie zniechęcać mieszkańców 

segregujących do segregacji. Dodał, że faktycznie warto zobaczyć jak z problemem radzą 

sobie inne gminy i wypracować wspólny system, który przede wszystkim nie będzie 

zniechęcał do segregowania. 

Burmistrz wytłumaczył, że obecna uchwała mówi o tym, że mieszkaniec nie może wybrać 

czy wytwarza odpady zmieszane czy niezmieszane. Na dzień dzisiejszy wszyscy muszą 

wytworzyć jak najmniejszą ilość odpadów zmieszanych. Jeśli chodzi o konsekwencje, 

ustawodawca wyszedł z założenia, że skoro sposoby takie zdają egzamin w innych krajach, 

jak np. Francja, Włochy czy Niemcy, to i u nas będą skuteczne. Burmistrz podkreślił raz 

jeszcze, że konieczność zmian nie jest wymysłem Burmistrza czy urzędu, tylko jest to 
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konieczność odgórna. Dodał, że chce, aby obecna kwotę 16 zł udało się utrzymać jak 

najdłużej, choć trzeba mieć świadomość, że prędzej czy później podwyżka będzie 

nieunikniona, gdyż system jest coraz droższy, opłaty marszałkowskie rosną. 

Radna Zofia Zeprzałka Krzemień oznajmiła, że przeraża ją krótki czas na wprowadzenie 

zmian. Wyraziła radość z zapewnienia Burmistrza o chęci utrzymania dotychczasowej kwoty. 

Poparła sugestię radnego Trojniaka dotyczącą spopularyzowania tematu w środkach 

masowego przekazu. Radna zapytała kto będzie pracował nad uszczelnieniem systemu opłat 

za odpady – czy będzie narzucone odgórnie czy wprowadzanie na poziomie gminy?  

Radna wyraziła słowa uznania dotyczące oświetlenia na ulicy Poniatowskiego. 

Burmistrz powracając do ustawy oznajmił, że wymusza ona na gminach inne podejście do 

wytwarzanych odpadów. Ustawa wręcz wskazuje, aby podmiotem który kontroluje był ZUK, 

TBS, Spółdzielnia lub osoba prywatna. Bardzo duża odpowiedzialność spadnie na zarządców  

w związku z czym w planach jest opracowanie takiego regulaminu, które pozwolą 

wspólnotom egzekwować pewne kwestie. 

Radny Zygmunt Trojniak zaznaczył, że omawiana obowiązki, które narzuca ustawa są 

zadaniem własnym Gminy. Nakłada ona obowiązek na zarządców a nie daje im żadnych 

kompetencji. Żaden z zarządców nie ma możliwości wymuszenia na którymś ze 

współwłaścicieli aby zachowywał się tak, a nie inaczej. Radny poruszył też temat 

dodatkowych gniazd. Jak wiadomo możliwość pojawienia się ich są szczegółowo określone. 

W niektórych przypadkach w ogóle nie będą mogły one powstać. Zamykanie kontenerów na 

klucz również zdaniem radnego jest pomysłem irracjonalnym, gdyż w zimie zamki będą 

przymarzać i będzie stwarzać to dodatkowy problem.    

Burmistrz oznajmił, że wszyscy musza wziąć odpowiedzialność za to, co wytwarzają. Dodał, 

że wierzy w to, że uda się stworzyć taki system, w którym nikt nie będzie pokrzywdzony.  

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od  

30 sierpnia 2019 r. do 30 września 2019 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. 1 IX 2019 r. – uczestniczyłam we Mszy Św. i złożyłam kwiaty pod pomnikiem na pl. 

Wolności z okazji 80 – tej rocznicy wybuchu II Wojny Światowej.  

2. W dniu 2 września  2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na XIV sesji Rady w dniu 29 sierpnia 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

3. W dniu 2 września 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na XIV sesji Rady Miejskiej w dniu 29 sierpnia 2019 r. 4 

września 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone 

zostały w okresie międzysesyjnym.   

4. 5 września  2019 r. – wzięłam udział w spotkaniu z historykiem ze Stanów Zjednoczonych 

Robertem Horningiem – Wistubą pt John Peters (1922 – 2019) – ostatni z rodziny Pinkusów. 

Koniec pewnej epoki w Centrum Tradycji Tkackich. 

5. 8 września 2019 r. –uczestniczyłam w otwarciu 6 Memoriału im. „Stanisława Szozdy – 

Kolarskie Kryterium Uliczne. 

6. 13 września 2019 r. – uczestniczyłam w otwarciu 24 Targów Przedsiębiorczości i 

Rzemiosła Inter – Region – „Dom i Ogród”. 

7. 19 września 2019 r. – uczestniczyłam w prelekcji oraz spacerze po Prudniku „Śladami 

powieści Harry’ego Thurka Lato umarłych snów” zorganizowanym przez Miejską i Gminną 

Biblioteką Publiczną w Prudniku, prowadzonym przez Marcina Domino 
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8. 19 września 2019 r. do Bura Rady wpłynęło pismo Prudnickiej Rady Seniorów dotyczące 

nadania im. Franciszka Sumińskiego rondu niemysłowickiemu. Pismo przekazane zostało do 

rozpatrzenia Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku Publicznego  

9.  22 września 2019 r. -  uczestniczyłam w  Dożynkach Gminy Prudnik w Mieszkowicach 

10. 23 września 2019 r. otrzymałam odpowiedź Burmistrza na pismo przedstawiciela 

Stowarzyszenia Ziemi Prudnickiej dotyczącego symbolicznego  upamiętnienia dwóch 

wydarzeń z historii Polski: Mordu oficerów polskich w Katyniu oraz katastrofy samolotu  

z Prezydentem RP Lechem Kaczyńskim pod Smoleńskiem. Stanowisko Burmistrza wraz  

z wnioskiem przekazane zostało do rozpatrzeni Komisji Spraw Obywatelskich i Porządku 

Publicznego 

11. 26  września 2019 r. – brałam udział w otwarciu wystawy Dominika Woźniaka  

„W otoczeniu codzienności” organizowanym przez Muzeum Ziemi Prudnickiej 

12. 28 września 2019 r. – brałam udział w VIII Prudnickim Rajdzie Staruchów – Rajd 

Seniorów  

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 
Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza 

Jarosław Szóstka.  
Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje  

i zapytania radnych: 

1) Pawła Licznara 
- w sprawie sprzedaży prądu  

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Stanisława Mięczakowskiego  

- w sprawie montażu ławek przy torach do gry w petanque  w parku miejskim 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

3) Katarzyny Licznar  

- w sprawie oznaczenia przejścia dla pieszych przy ulicy Kościuszki/Traugutta 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

- w sprawie zmiany oznakowania na skrzyżowaniu ulic Kopernika i Piastowskiej 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

- w sprawie zmiany oznakowania na skrzyżowaniu ulic Szpitalnej i Piastowskiej 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

- w sprawie ustawienia lustra drogowego przy wjeździe od strony garażów na ulicę Reja 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

4) Zofii Zeprzałka - Krzemień  

- w sprawie remontu ścieżek na cmentarzu komunalnym 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

- sprawie pilnego remontu chodnika wzdłuż ulicy Staszica przy budynku 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

- w sprawie częstszej dezynfekcji pojemników na odpady komunalne przy ulicy Wojska 

Polskiego i Wyszyńskiego 

treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 11 do protokołu/ 

4) Urszuli Rzepiela 

- w sprawie nieruchomości, którymi dysponuje PTBS  

/treść odpowiedzi  stanowi załącznik nr 12  do protokołu/ 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

odpowiedzi na interpelacji? 
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Głos zabrała Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień. Odniosła się do złożonej przez siebie 

interpelacji w sprawie podjazdów dla niepełnosprawnych na ulicy Dąbrowskiego. Oznajmiła, 

że jej treść przesłana została do Starostwa Powiatowego w Prudniku. Radna oznajmiła, że 

wobec braku pisemnej odpowiedzi spotkała się ze Starostą w dniu 18 września i otrzymała 

zapewnienie, że planuje się wykonanie tego zadania w najbliższym czasie.  

Radna Teresa Barańska podziękowała Burmistrzowi za pozytywne rozpatrzenie interpelacji 

dotyczącej montażu lustra drogowego przy ulicy Chrobrego.  

 

5. Informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2018: 

1) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 245) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rada otrzymała obszerne sprawozdanie. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały informację, a obecny na komisjach Zastępca Komendanta 

Powiatowego PSP w Prudniku Tomasz Protaś w sposób wyczerpujący odpowiadał na 

zadawane pytania. Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos 

odnośnie przestawionej informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie informację Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik 

(druk nr 245). 

Głosowano w sprawie: 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej  

i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 245). 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca podziękowała za obszerne sprawozdanie oraz za poświęcenie w związku  

z pełnioną funkcją.  

 

2) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych 

RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych  

w Gminie Prudnik (druk nr 246) 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Rada otrzymała obszerne sprawozdanie. Komisje 

pozytywnie zaopiniowały informację, a obecny na komisjach Naczelnik Wydziału Gminnego 

Centrum Reagowania i Porządku Publicznego Mirosław Banaś wyczerpująco odpowiadał na 

pytania radnych.  

Przewodnicząca zwróciła się do Naczelnika GCRiPP z prośbą o przedstawienie informacji 

dotyczącej ilości wyjazdów OSP. 

Naczelnik Mirosław Banaś w odpowiedzi poinformował, że w 2018 roku strażacy 

Ochotniczej Straży Pożarnej z terenu  gminy Prudnik w sumie wyjeżdżali 98  razy,  

w zdarzeniach tych udział brało 588 druhów strażaków ochotników. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 
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Przewodnicząca podała pod głosowanie informację Zarządu Oddziału Gminnego  

z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 246). 

Głosowano w sprawie: 

Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 246).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca oznajmiła, że Ochotnice Straże Pożarne często nie pobierają żadnych 

pieniędzy, często kosztem rodzin i własnego czasu narażają swoje życie i zdrowie i bardzo 

często są pierwsi na miejscu zdarzenia ratując dobytek i zdrowie ludzkie.  

Radny Stanisław Mięczakowski sprostował wypowiedź Przewodniczącej mówiąc, że gmina 

ponosi koszty związane z wyjazdami strażaków ochotników. Jest to 14 zł/ h brutto.  

Radny Andrzej Gajewski nie zgodził się z przedmówcą. Strażacy Ochotnicy otrzymują po 

prostu rekompensatę za utracone dochody jeżeli ktoś pracuje. Jest to swego rodzaje dieta, nie 

zaś dochód strażaków ochotników.  

 

3) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 247) 

Przewodnicząca oznajmiła, że rada otrzymała sprawozdanie. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały informację a obecny na Komisjach Komendant Krzysztof Urban w sposób 

wyczerpujący odpowiadał na pytania radnych. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

przestawionej informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie informację Komendy Powiatowej Policji w Prudniku 

w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego (druk nr 247). 

Głosowano w sprawie: 

Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa publicznego  

(druk nr 247).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 
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4) Sanepidu w zakresie stanu sanitarnego Gminy Prudnik (druk nr 248) 

Przewodnicząca oznajmiła, że Rada otrzymała sprawozdanie. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały informację a obecny na Komisjach Dyrektor Adam Piotrowski w sposób 

wyczerpujący odpowiadał na pytania radnych. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

przestawionej informacji? 

Głos zabrał radny Zbigniew Kosiński. Poinformował, że na Komisji Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego padł wniosek dotyczący wprowadzenia zmiany w Regulaminie 

naboru dzieci do żłobków oraz przedszkoli w gminie Prudnik. Poprosił 

Wiceprzewodniczącego Komisji Josela Czerniaka o przedstawienie wniosku. 

Wiceprzewodniczący Komisji Josel Czerniak oznajmił, że zmiana w Regulaminie polegać ma 

na wprowadzeniu zapisu o konieczności przedłożenia zaświadczenia o przebytych 

szczepieniach ochronnych dziecka lub zaświadczenia o tym, że dziecko nie mogło zostać 

zaszczepione z przyczyn niezależnych od rodziców. 

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur wyraził opinię, że na dzień dzisiejszy wniosek 

nie ma podstaw merytorycznych, gdyż Radni nie posiadają informacji na temat sytuacji  

w przedszkolach i żłobkach i nie mogą podejmować takich decyzji, aby uzależnić takim 

wnioskiem wszystkich mieszkańców mających dzieci.  

Radny Zbigniew Kosiński wyjaśnił, że dzisiejszy wniosek nie wprowadza zmian do 

Regulaminu. Ma on spowodować dyskusję w temacie, tym bardzie ze coraz więcej rad 

miejskich wprowadza takie obostrzenia. Ma to za zadanie chronić bezpieczeństwa dzieci, 

zwłaszcza tych, które nie mogą być zaszczepione ze względu na różnego rodzaju schorzenia.  

Radny Zygmunt Bochenek  poprosił obecnego na sesji Dyrektora Sanepidu Adama 

Piotrowskiego o wyjaśnienie sytuacji i zagrożeń płynących z braku szczepień dzieci. Dodał, 

że wniosek zrodził się na komisji po to, aby Gmina rozważyła możliwość wprowadzania 

takiego zapisu w Regulaminie. 

Radny Zbigniew Kosiński wyjaśnił, że wprowadzanie tego typu obostrzeń jest jak 

najbardziej zgodne z prawem, gdyż Sąd Administracyjny w Lublinie wydał w tym tygodniu 

decyzje w te sprawie.  

Głos zabrał Dyrektor Sanepidu Adam Piotrowski. Wyjaśnił, że narasta problem rodziców, 

którzy nie chcą szczepić swoich dzieci. Skala problemu póki co jest niewielka. Jeśli chodzi  

o dane krajowe w ubiegłym roku było około 40 tys. dzieci nieszczepionych. Problem polega 

na tym, że w ciągu 9 lat liczba tych dzieci zwiększyła się 10-krotnie.  W naszej 

gminie/powiecie wygląda to podobnie. W 2010 roku były to pojedyncze osoby, w ostatnim 

sprawozdaniu kwartalnym dzieci nieszczepionych było 65. Na chwilę obecną działa jeszcze 

zjawisko odporności zbiorowiskowej. Odporność ta chroni te osoby, które z jakichś 

względów nie mogły zostać zaszczepione. Za przykład Dyrektor podał chorobę odry. Na 

chorobę tą nie mogą być szczepione dzieci przed ukończeniem 1 roku życia, dzieci chorujące 

na białaczkę, chłoniaka, z brakiem odporności. Jeżeli do przedszkola chodzi dziecko chore 

np. na białaczkę to zarażenie się przez niego odrą może okazać się wyrokiem. Jeśli natomiast 

w przedszkolu tym są dzieci, które były szczepione ryzyko zachorowania jest mniejsze. 

Pojawia się pytanie – dlaczego rodzice nie szczepią swoich dzieci? Rodzice tłumaczą się 

strachem przed szczepionkami oraz przed pojawieniem się odczynów. Dyrektor 

poinformował,  że na terenie powiatu podaje się dzieciom około kilkunastu tysięcy  dawek 

szczepionki, natomiast odczynów jest jeden lub dwa i to zazwyczaj łagodne. Ryzyko 

wystąpienia powikłań poszczepiennych jest dużo mniejsze niż ryzyko związane  

z powikłaniami po zarażeniu się chorobą zakaźną. A. Piotrowski dodał jeszcze, że  

w ubiegłym roku w całej Polsce wystąpiło około 3000 odczynów, z czego tylko 3 były 
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odczynami ciężkimi, czyli zagrażające życiu. Dyrektor zachęcił radnych do odwiedzania 

strony Państwowego Zakładu Higieny, gdzie znajdują się dokładne dane. 

Radny Tomasz Wisła oznajmił, że wniosek, który zrodziła się na komisji związany jest  

z całą populacją dziecięca. Choroby zakaźne mają to do siebie, że są cały czas aktywne  

i przenoszą się z pacjenta na pacjenta. Aby chronić dzieci komisja doszła do wniosku, że 

powinny być one szczepione zgodnie z wytycznymi Narodowego Funduszu Zdrowia. Radny 

dodał, że biorąc pod uwagę skalę migracji jaką obserwuje się w tej chwili na terenie całej 

Europy należy zabezpieczać siebie i swoje dzieci, które przebywają w przedszkolach. 

Dyrektor Sanepidu przytoczył raz jeszcze przypadek zachorowań na odrę. Oznajmił, że  

przez wiele lat choroba ta w Polsce prawie nie występowała, gdyż był wysoki stopień 

zaszczepienia. W całej Polsce rocznie odnotowywano do 100 przypadków zachorowań. 

Natomiast w tym roku do dnia 15 września odnotowano 1400 przypadków odry. W Prudniku 

ostatni przypadek odry był w 1996 roku. Dobrze byłoby, aby tak zostało. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie wniosek Komisji Budżetu, Finansów  

i Rozwoju Gospodarczego. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

zmian w regulaminie przyjęcia dzieci do żłobków i przedszkoli na terenie Gminy Prudnik. 

Konieczność przedłożenia zaświadczenia o przebytych szczepieniach lub zaświadczenia  

o tym że dziecko nie mogło zostać zaszczepione. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, 

Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mróz, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński 

PRZECIW (2) 

Teresa Barańska, Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Alicja Isalska, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Paweł Licznar 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

/Kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

Przewodnicząca podała pod glosowanie przyjęcie informacji Sanepidu w zakresie stanu 

sanitarnego Gminy Prudnik (druk nr 248).  

Głosowano w sprawie: 

Sanepidu w zakresie stanu sanitarnego Gminy Prudnik (druk nr 248).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 
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/Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokołu/ 

 

5. Z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2018 (druk nr 249) 

Przewodnicząca oznajmiła, że Rada otrzymała sprawozdanie. Komisje pozytywnie 

zaopiniowały informację a obecny na Komisjach Komendant Straży Miejskiej Zbigniew 

Trentkiewicz w sposób wyczerpujący odpowiadał na pytania radnych. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby zabrać głos odnośnie 

przestawionej informacji? 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie informacji z działalności Straży Miejskiej 

w Prudniku za rok 2018 (druk nr 249).  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia informacji z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2018 (druk nr 249).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

/Informacja stanowi załącznik nr 18 do protokołu/ 

 

6. Rozpatrzenie informacji: 

1) o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2019 roku (druk nr 250) 

Przewodnicząca oznajmiła, że informacja zawarta w druku nr 250 była szczegółowo 

omawiana na poszczególnych Komisjach Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały 

przedstawioną informację. Radni nie wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodnicząca 

podała informację zawartą w druku nr 250 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

o przebiegu wykonania budżetu Gminy Prudnik oraz o przebiegu wykonania planu 

finansowego instytucji kultury za I półrocze 2019 roku (druk nr 250).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

/Informacja stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 

 

2) o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2019 

roku (druk nr 251) 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że informacja była szczegółowo omawiana na Komisjach 

Rady Miejskiej. Komisje pozytywnie zaopiniowały przedstawioną informację. Radni nie 
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wnieśli uwag i zapytań wobec czego Przewodnicząca poddała informację zawartą w druku nr 

251 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik za I półrocze 2019 

roku (druk nr 251).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

/Informacja stanowi załącznik nr 20 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 

252) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 252 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 252).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XV/240/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 (druk nr 253) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 253 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 (druk nr 253).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XV/241/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2019-2022 została 

podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 254) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 254 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego (druk nr 254).  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/242/2019 w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego została podjęta.  

/Uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6 w Prudniku (druk nr 255) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 255 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokalu użytkowego w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6 w Prudniku (druk nr 255).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 
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Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/243/2019 w sprawie oddania w najem 

lokalu użytkowego w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Placu Wolności 6  

w Prudniku została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze,  

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 

psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia  

z opłat, jak również trybu ich pobierania (druk nr 256) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 256 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych warunków przyznawania  

i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu 

ich pobierania (druk nr 256).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/244/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego 

zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za 

pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior + oraz określenia zasad uczestnictwa 

seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę „Senior+” (druk nr 257) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 257 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodku wsparcia w Klubie Senior + oraz określenia zasad uczestnictwa seniorów  

w zajęciach oferowanych przez placówkę „Senior+” (druk nr 257).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/245/2019 w sprawie ustalenia 

szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia w Klubie Senior + 

oraz określenia zasad uczestnictwa seniorów w zajęciach oferowanych przez placówkę 

„Senior+” została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie 

Gminy Prudnik do przygotowania i realizacji projektu pn. „Wzrost jakości usług 

administracyjnych w Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie-Koźlu, Namysłowie, 

Prudniku” w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 

2014-2020 konkurs nr POWR.02.18.00-IP.01-00-001/18 (druk nr 258) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 257 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do przygotowania i realizacji projektu pn. „Wzrost jakości usług administracyjnych 

w Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie-Koźlu, Namysłowie, Prudniku” w ramach 

Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja Rozwój 2014-2020 konkurs nr 

POWR.02.18.00-IP.01-00-001/18 (druk nr 258).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/246/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Prudnik do przygotowania i realizacji projektu pn. 

„Wzrost jakości usług administracyjnych w Dzierżoniowie, Kluczborku, Kędzierzynie-Koźlu, 

Namysłowie, Prudniku” w ramach Działania 2.18 Programu Operacyjnego Wiedza Edukacja 

Rozwój 2014-2020 konkurs nr POWR.02.18.00-IP.01-00-001/18 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

oraz nadania jej nazwy (druk nr 259) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały.  
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Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 258 pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

nadania jej nazwy (druk nr 259).  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/247/2019 w sprawie w sprawie zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych oraz nadania jej nazwy została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

5) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023 (druk 

nr 260) 

Przewodnicząca poinformowała, że zgodnie z procedurą ławnicy wybierani są w głosowaniu 

tajnym. Poprosiła Wiceprzewodniczącego o opinii zespołu do opiniowania kandydatów na 

ławników z dnia 23 września 2019 r.  

a) Odczytanie opinii zespołu do opiniowania kandydatów na ławników z dnia 23 września 

2019 r. przez Wiceprzewodniczącego Edwarda Mazura 

/Opinia stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

b) Wybór Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodnicząca poprosiła o zgłaszanie kandydatów do komisji skrutacyjnej. 

Radny Rafał Bolibrzuch zgłosił kandydaturę radnego Rafała Bolibrzucha. Radny nie zgłosił 

sprzeciwu. 

Radna Teresa Barańska zgłosiła kandydaturę radnego Marcina Krasonia. Radny nie zgłosił 

sprzeciwu. 

Radny Tomasz Wisła zgłosił kandydaturę radnej Katarzyny Licznar. Radna nie zgłosiła 

sprzeciwu. 

 

Przewodnicząca podała pod głosowanie skład Komisji Skrutacyjnej. 

Głosowano w sprawie: 
Wybór Komisji Skrutacyjnej w składzie: 

1. Radny Rafał Bolibrzuch  

2. Radny Marcin Krasoń 

3. Radna Katarzyna Licznar. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, 



23 

 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, 

Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

Przewodnicząca ogłosiła przerwę w celu ukonstytuowania się Komisji Skrutacyjnej.  

 

c) Wyjaśnienie zasad głosowania do Sądu Rejonowego w Prudniku. 

Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Paweł Licznar wyjaśnił zasady głosowania na 

ławników do Sądu Rejonowego w Prudniku.  

/zasady głosowania stanowią załącznik nr 30 do protokołu/ 

 

d) Głosowanie tajne w sprawie wyboru ławników. 

Po oddaniu głosów przez radnych Rady Miejskiej Komisja Skrutacyjna przeliczyła głosy.  

Z przeprowadzonego głosowania sporządzono protokół, który został odczytany radnym. 

/kserokopia protokołu  stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

e) Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023 (druk nr 

260). 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2020-2023 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników na kadencję w latach 2020-2023 (druk nr 

260).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/248/2019 w sprawie wyboru ławników na 

kadencję w latach 2020-2023 została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 

komunalne (druk nr 261) 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z zapytaniem czy chcieliby zabrać głos w sprawie? 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do przedstawionego projektu uchwały, w związku  

z powyższym Przewodnicząca podała projekt uchwały druk nr 261 pod głosowanie. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie:  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują mieszkańcy a powstają odpady 

komunalne (druk nr 261).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Jacek 

Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania  Uchwała nr XV/249/2019  uchylająca uchwałę w sprawie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy a powstają odpady komunalne została podjęta. 

/Uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje  

i zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Marcina Krasonia: 

- w sprawie montażu znaku drogowego "zakaz postoju" w miejscowości Rudziczka 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

2) Josela Czerniaka: 

- w sprawie wykonania drogi koło PCPR w Prudniku 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

- w sprawie  ustalenia opłat rocznych za strefę płatnego parkowania 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

- w sprawie zabezpieczenia w budżecie Gminy środków na uczczenie 30 rocznicy powołania 

Rady Miejskiej 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

3) Zofii Zeprzałka – Krzemień 

- w sprawie możliwości otworzenia sklepu z wyrobami Spółdzielni Mleczarskiej  

/Interpelacja stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

4) Zygmunta Bochenek: 

- w sprawie kosztów eksploatacji samochodów służbowych użytkowanych przez prezesów 

spółek gminnych oraz kosztów ponoszonych w związku z posiadanymi telefonami 

służbowymi 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

- w sprawie uporządkowania drogi na trasie Moszczanka – Pokrzywna 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 
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5) Edwarda Mroza: 

- w sprawie uszkodzonej ławki na stadionie przy ulicy Kolejowej w Prudniku po stronie 

południowej 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

6) Zofii Zeprzałka – Krzemień 

- w sprawie możliwości utworzenia dodatkowego przystanku komunikacji miejskiej przy 

ulicy Nyskiej 

/Interpelacja stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

Radny Josel Czerniak poruszył kwestie zawarte w swoich interpelacjach, a mianowicie: 

- chęć uczczenia 30 rocznicy powołania Rady miejskiej w Prudniku oraz zabezpieczenie  

w budżecie Gminy środków na ten cel;  

- konieczność wykonania drogi koło PCPR; 

- ponowne pochylenie się nad uchwałą dotyczącą opłat za strefę płatnego parkowania  

w Prudniku, a mianowicie powrót do możliwości wykupowania rocznego abonamentu 

również przez osoby, które nie są zameldowane w Prudniku na stałe, ale tu pracują.  

Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur zaapelował do radnych o przemyślenie kwestie 

dotyczącą przynależności do poszczególnych komisji. 

Radna Teresa Barańska podziękowała sołtys Mieszkowic za organizację Dożynek 

Gminnych. 

Poruszyła również kwestię dowozu dzieci z miejscowości Mieszkowice do szkoły. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka poinformował, że plan rozwozu dzieci jest cały czas 

dopracowywany, GZOiW jest w stałym kontakcie z wykonawcą czyli PKS Głubczyce. 

Wstępnie wyeliminowana została pętla, która w znacznym stopniu wydłużała czas dojazdu do 

szkoły. J. Szóstka wyraził nadzieję, że w toku dalszych rozmów uda się uwzględnić również 

głosy dyrektorów oraz mieszkańców wsi, aby połączenia były jak najbardziej optymalne.  

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zakomunikowała 

zamknięcie obrad XV sesji Rady Miejskiej w Prudniku. 

Protokół sporządzono w 2-ch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje w aktach 

Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika. 

 

 

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


